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متن پرسش

سلام استاد حالمان از دوستان گرفته، مگر میشود به سلبریتی که از شهادت محسن جان فخری زاده

خوشحال شده گفت حرام زاده؟! بعد هم توجیه کرد که اینها حرام زاده روحی و اعتقادی هستند. استاد

کاری نداریم که فقها برای جمع بین روایات دشمنان مولا علی روحی و ابی و امی و ولدی فداه گفته اند

عده ای حرام زاده اعتقادی هستند و احکامی را بر آنها بار کرده اند که سر جای خود صحیح! اما چگونه

اینو تسری بدهیم به یک سلبریتی ایرانی شیعه و اصلا مگر میشود گفت فلانی حرام زاده است اما

منظورمون اعتقادی، روحی است ؟!!!!!!! حتی نسبت به همان عده ای که نسبت به اهل بیت بغض

دارند! اما شاید بغضی هم در ظاهر نشان ندهند. حال دلمان گرفته چگونه به هموطن خود بگوم

حرام زاده آنهم به اسم دفاع از محسن جانی که قطعا راضی نیست و سیره اون هم این نبوده!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده در این موارد با شماها موافق هستم. اتفاقاً با این ادبیات، خود را از

صحنه خارج میکنیم زیرا انقلاب اسلامی در بستر حکمت و حماسه میتواند استعدادهای خود را

شکوفا سازد و حاج محسن فخریزادهها را به بار آورد. موفق باشید


